
Acta de la Junta de Facultat de Psicologia 

Número de l’acta: 33 

Tipus de sessió: Ordinària 

Data: 13/11/2023 

Hora: 15:00 

Lloc: Aula Magna 

Hi assisteixen: 
PROFESSORAT-SECTOR A: Laura Aldavert, Melina Aparici, Mònica Balltondre, Ana Barajas, 

Tomás Blasco, Cristina Cambra, Lluis Capdevila, Judit Castellà, Andrés Chamarro, Margalida 

Coll, David Costa, Sònia Darbra, Silvia Edo, Albert Espetl, Joel Feliu, Estel Gelabert, Gemma 

Guillazo, Teresa Gutierrez, Josep. M. Losilla, Marisela Montenegro, Nuria de la Osa, Eva 

Parrado, Eva Penelo, Mariona Portell, Marta Portero, Juan Pujol, Yago Ramis, Tatiana Rovira, 

Beatriz San Roman, Antoni Sanz, Carrasumada Serrano, Olga Soler, Miquel Torregrossa, Ana 

Vale, Carme Viladrich, Jaume Vives 

PROFESSORAT-SECTOR B: Ivan Bonilla 

ALUMNAT-SECTOR C: Carlota André, Andrea Cobos, Alfie Crawshaw, Alèxia Ordóñez, Sofia 

Peris, Maria Pinar, Sara Saulina 

PAS-SECTOR D: 

José Luis Costa; Mª Jesús Nebrera; M. Teresa Sánchez. 

No hi assisteixen: 

PROFESSORAT-SECTOR A: Marlene Alvarez, Ferran Balada, Silvia Blanch, Leonor Cantera, 

Antoni Castelló, Lorena Chanes, Jenny Cubells, Joan Deus, Eduardo Doval, David Duran, 

Francisco Elejabarrieta, Jordi Fauquet, Antoni Font, Albert Fornieles, Silvia Fuentes, Adriana Gil, 

Roser Granero, Lupicinio Iñiguez, Elena Martín, Reinaldo matínez, Luz M. Martínez, Joana Moix, 

Carlos Monereo, Maria Soledad Mora, Annette Mulberger, Roser Nadal, Jose Blas Navarro, 

Susana Pallarés, Francisco Javier Tirado, Neus Vidal, 



PROFESSORAT-SECTOR B: Anna Jordana, Martín Mora, Jesus Rojas 

ALUMNAT-SECTOR C: Berta Castella, Carla Garcés, Carla Garreta, Lúa Gómez, Nuria Jornet, 

David Larios, Ariadna Mallol, Lucia Manovel, Albert Pallares, Aina Ubeda 

PAS-SECTOR D: 

S’excusen: 

PROFESSORAT-SECTOR A: Maria Alvarez, Mar Badia, Sergi Ballespí, Albert Bonillo, Xavier 

Borras, Ramon Cladellas, Miquel Domènech, Lourdes Ezpeleta, Jordi Fernandez, Jose Luis 

Lalueza, Joaquim T. Limonero, Margarita Martí, Marc Pallarés, Alicia Peralta, Margarita Pujal, 

David Sánchez, Pilar Segura, Susana Subirà, Meritxell Torras 

PROFESSORAT-SECTOR B: Albert Feliu 

PAS-SECTOR C: Lorena Bogónez 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta de Facultat (JF del 28 de
novembre de 2022)

2. Aprovació, si escau, de l'informe de l'equip de deganat del curs 2022-2023
3. Informacions de l’Equip de Deganat
4. Eleccions dels i les representants del Sector C (estudiants/es) a la Junta

Permanent
5. Aprovació, si escau, de la proposta de canvi de nom de la Facultat
6. Informació sobre el nou edifici
7. Torn obert de paraules

El Secretari procedeix a la lectura de les persones que han excusat la seva assistència i tot 
seguit, el Degà dona la benvinguda a les persones assistents. 

PUNT 1: 

S’aprova, per assentiment, l’acta de la Junta de Facultat anterior, corresponent al 28 de 
novembre de 2022.  

PUNT 2: 

El Degà presenta l’Informe de l’Equip de Deganat que recull les activitats realitzades durant el 
curs 2022-23. Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en el qual participen diversos membres 
de la Junta i a les quals el Degà proporciona resposta o aclariments: 

Es demana per què, donada l’absència dels Caps de Departament, que han estat convocats a la 
mateixa hora a una reunió amb el Rector, no es va decidir ajornar la present sessió. El Degà 
explica que no era possible trobar cap altre dia en el que resta de calendari del primer semestre 
i que ja havia tingut una reunió prèvia amb els Caps de Departament, informant-los de la situació 



relativa al nou edifici (punt 6 de l’Ordre del Dia). Per aquesta raó, i valorant conjuntament amb 
ells/elles la rellevància de la resta de punts de l’Ordre del Dia, va acordar que la Junta de Facultat 
tingués lloc tal com estava previst.   

El Degà expressa el seu acord amb la preocupació que genera el problema que suposa la 
reducció de grups de docència en tercer i quart curs i que dona lloc a que els mateixos tinguin 
un nombre d’alumnes molt elevat. Manifesta la intenció de cercar solucions i, en aquest sentit, 
aclareix que l’Equip de Deganat vol fer una anàlisi i reflexió sobre la distribució de les 
qualificacions de les assignatures dels primers cursos com a punt de partida per a l’elaboració 
d’estratègies de millora. 

El Degà també expressa el compromís del seu Equip per continuar treballant en el disseny de 
noves metodologies docents i en la millora de la gestió d’ús de les aules, per la qual cosa demana 
la col·laboració de tot el personal de la Facultat.  

Tot seguit, l’Informe de l’Equip de Deganat és aprovat per assentiment.  

PUNT 3: 

S’informa sobre la propera sessió de PICNIC (20 de novembre) i sobre la possible convocatòria 
d’una Junta Permanent el 27 de novembre.  

A continuació, el Degà informa sobre la situació del Servei de Psicologia i Logopèdia (SPL). El seu 
creixement comporta que el seu funcionament ja no pot quedar cobert amb els recursos de la 
Facultat. A més a més, el volum de facturació requereix d’una nova estructura administrativa, 
per la qual cosa s’està valorant la seva adscripció a la Fundació UAB. En tot aquest procés es 
compta amb el recolzament del Rector. Sobre aquest punt es demana com s’elabora la llista de 
professionals que actualment presten els seus serveis al SPL. El Degà respon que això ho va 
valorar i decidir el Comitè de Direcció en el seu moment. Finalment, la Junta mostra el seu acord 
amb les accions dutes a terme i demana al Degà que el procés de reconversió del SPL es deixi 
ben estructurat i amb constància escrita del compromís de recolzament per part del Rectorat, 
per tal que aquest recolzament no quedi a l’albur dels programes d’actuació de futurs Equips de 
Govern. 

PUNT 4: 

Es porta a terme després el procés d’eleccions dels i de les representants del Sector C a la Junta 
Permanent amb el següents resultats: 

ALUMNAT DE PSICOLOGIA: 

Carlota André Oliveres  5 vots  

Berta Castellà Berta  5 vots 

Carla Garreta Quinquilla 4 vots 

Lúa Gómez Laciana  4 vots 

Núria Jornet Prats  4 vots 

Sofia Peris Sánchez  4 vots 

Alèxia Ordóñez Rubio  3 vots 

 



Albert Pallarés Fabregat 2 vots 

Andrea Cobos Salvador  1 vot 

Alfie R.A. Crawshaw  1 vot 

Carla Garcés Escoda  1 vot 

Aina Ubeda Haro  1 vot 

Lucía Manovel Ibáñez  0 vots 

Amb aquest resultat, són membres de la Junta Permanent: Carlota André, Berta Castellà, Carla 
Garreta, Lúa Gómez, Núria Jornet, Sofía Peris i Alèxia Ordóñez. Resten com a suplents: Albert 
Pallarés, Andrea Cobos, Alfie R.A. Crawshaw, Carla Garcés i Aina Ubeda.  

ALUMNAT DE LOGOPÈDIA: 

Ariadna Mallol García  2 vots 

Maria Pinar Corominola 2 vots 

Sara Saulina Castanyer  2 vots 

Amb aquest resultat totes tres alumnes seran membres de la Junta Permanent.  

PUNT 5: 

El Degà exposa els motius per endegar el procés de canvi de nom ampliant la informació 
facilitada en el document que acompanya aquest punt. S’obre un torn d’intervencions on es 
manifesten diferents punts de vista sobre les raons que justifiquen la proposta i sobre les 
implicacions de la mateixa. Finalitzat el torn, la Junta mostra un consens en l’acceptació de l’inici 
del procés de sol·licitud de canvi de nom i aprova, per assentiment, la proposta presentada per 
l’Equip de Deganat.  

PUNT 6: 

El Degà explica com ha estat el procés d’adjudicació del nou edifici per a la Facultat i mostra uns 
plànols del projecte, tot aclarint que una part de l’edifici s’haurà de compartir amb l’Institut de 
Neurociències. També informa que l’actual espina de Metodologia i Psicobiologia té problemes 
estructurals que requereixen una actuació molt important i que aquesta és una raó important 
per traslladar la Facultat al nou edifici. Tot seguit s’obre un ampli torn de paraules on hi ha 
intervencions diverses  que mostren inquietud per l’estructura i capacitat del espais dels que es 
disposarà. El Degà aclareix que no es guanyarà espai per als Departaments, però que considera 
que si es podrà comptar amb suficient dotació per a cobrir les demandes d’aulari i que, en 
general, aquests nous espais tindran més qualitat. Insta a tothom a reflexionar i plantejar quina 
mena d’espais es necessitaran en el futur, i a fer un treball conjunt per elaborar un disseny de 
l’estructura de la Facultat que cobreixi aquestes necessitats. Finalment, hi ha un consens 
respecte a la pertinença de tirar endavant el projecte, atès que tenir un edifici propi és una 
reivindicació que la Facultat ha plantejat des de la seva creació i ha estat demandada per tots 
els equips de Deganat. També hi ha consens sobre la necessitat de fer una proposta que 
garanteixi que no només l’aulari, sinó també la resta d’espais que constitueixen la Facultat 
(laboratoris, biblioteca, Sala de Juntes, Sala de Graus, Gestió Acadèmica, etc), estiguin 
disponibles de manera òptima. 

 



 

PUNT 7: 

No hi ha cap intervenció.  

 

Sense cap més assumptes per tractar, el dia 13/11/2023 a les 18:00 hores el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 

 

El secretari        Vist i plau 
El President 

 

 

 

 

Tomás Blasco          Ander Chamarro   
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